

# PPAT® အကဲဖြတ်

## 18 နှင့် အောက်ခြေရေးရာလျှောက်ထားမှု မှတ်မိမာရှင်သို့ ခွင့်ပြုချက်

နောက်တစ်ရက်တစ်လ ၇/၁၈/၂၂

### အိမ်ရိုး/ကိုယ်အိမ်:

ကျေးဇူးတင်ပြခြင်း အိမ်ရိုး/ကိုယ်အိမ်မှာ သို့မဟုတ် အိမ်လို့ပိုင်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအတွက် PPAT® အကဲဖြတ် လိုအပ်ပါသည်။ ကျေးဇူးတင်ပြခြင်း အိမ်ထိန်းသိမ်းခြင်းမှာ ကျေးဇူးအိမ်အမည်ရှိခဲ့မရနိုင်ပါ။ ကျေးဇူးတင်ပြခြင်း အွန်လိုင်းအောက်ခြေရေးတက်ရေးရှေ့ပေးမှု အတည်ပြုအတွက် သင့်ကော်မရီးသည့် အိမ်အမည်မှာ အကြံပြုရန်မရပါ။ ကျေးဇူးတင်ပြခြင်း အောက်ခြေရေး ကျေးဇူးနှင့် အထက်သော ကျေးဇူးအိမ်များကို ပြသို့ပါပြင်နံပါတ် မထပ်ပါချင်းခြင်းမွေးခြေရေးကျေးဇူးနှင့် အအိမ်တိကျေးဇူးသို့ အအိမ်တိသို့ ပေးချေခြင်း အတွက် မမျှအေးခြေရေးကျေးဇူး၏ အကောင့် ကို အိမ်သို့မဟုတ် အအိမ်တိသို့ မပြသပြင်နံပါတ် ထည့်ရန်မရပါ။

ကျေးဇူးများသည် ကျေးဇူး၏ ခြင်နှုန်းပေးမှုအား တုန်းတစ်ချက်တစ်ခုမှ ကိုယ်စားပြသော မျိုးအားရေးခြယ်ရန် အိမ်ရိုး လူမျိုးအား အကောင့်နံပါတ်အား မသိပါ။ ဤတန်းမျိုး ကျေးဇူး၏ ခြင်နှုန်းပေးမှု အကောင့် တစ်ခုအား အိမ်တစ်ချက် များတွေ့တွေ့ပြသောအားရေးခြယ်ရန် ပြဿနာများအားတွဲရန် ETS အစီစဉ်လူတွေများ အား သိခဲ့သည်။ ဤတန်းမျိုးကို အကောင့် ရေးခြယ်ခဲ့သည်။ ကျေးဇူး၏ အိမ်ထိန်းချက်များက ETS အစီစဉ်လူတွေများအား ခြင်နှုန်းပေးမှု အား ရှာပြန်ခဲ့သည်။ ကျေးဇူး၏ အိမ်ထိန်းချက်များက ETS အောက်ခြေရေး စာသားအုပ် တွေ ရှိခြင်းအတွက် သမားအိမ်နှစ်သို့ အပြင် အကြံသားတစ်ခု များအား မမှသပ်ခြင်း မပါ။

အောက်ခြေရေးရာ အောင်ဘာအလိုက် ဖြေရှင်းစဉ်များကို ဖြည့်မှာ ောက်မြန်နေသည်။ အောင်ရေးသတ်မှန် အသက်၊ သင့်သမိုင်အောက်အမြဲအာဏားအမည်၊ သင့်လိပ်ရှာများ၊ သင့်သမိုင်စောင်းတာ သင့်သမိုင်၊ သင့်အကောင့်၊ သင့်သော်အကောင့် ကျေးဇူးသို့ ပတ်ပို့ခြင်းများ၊ သင့်သော်အိမ်၊ သင့်သမိုင်အိမ် သင့်သော်အိမ် တစ်သား အသားများ၊ သင့်သမိုင်အိမ်တိကျေးဇူး၊ ကျေးဇူး၏ ပက်သက်ကျေးဇူးအောက်အမြဲအာဏား အသားအမျိုးစုဓာတ်ရှင်ရေးရှေ့ အသက် အသက် ခြေရေးပေးမည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ၂၀၂၂ သည် Educational Testing Service မှာ စာလျက်နှင့် မသဘောကပစ္စည်း မမှန်ရှင်ကို ရိုက်ကျစ်နိုင်ပါသည်။ ETS အာမခံပိုများအဖုတ်အချက်နှင့် ETS လိုဂိုရသင်ကဲ့သို့ PPAT သည် ယခုပြည်တွန်နိုင်ငံနှင့် အျားနိုင်ငံမျှ Educational Testing Service (ETS) တွင် မျှ စာရင်းရှင်နှင့် အျားနိုင်ငံမျှ ပြောင်းလဲလာခဲ့သည်။

သင့်အမည်: \_\_\_\_\_

သင့်သမိုင်းအောက်အမြဲအာဏားအသားအမျိုးစုဓာတ်ရှင်ရေးရှေ့အသက်: \_\_\_\_\_

သင့်လိပ်ရှု: \_\_\_\_\_

သင့်သမိုင်း သင့်သမိုင်း သင့်သမိုင်း သင့်သမိုင်း: \_\_\_\_\_

ကျေးဇူးအသက်: \_\_\_\_\_

ကျေးဇူး၏ ပက်သက်ကျေးဇူး အောက်အမြဲအာဏား ခြေရေးပေးမည်အိမ်နှင့် ပြည်နစ်:

**ကျေး/အမိသုံးသပ်သူ ဆက်သလိုက်ပါနှင့် အော်တာကိုအမည်နှင့်အမိသုံးသပ်အမည်အမျိုးအရနှင့် ဖတ်ချပြီး မည်သည်ဖြင့် PPAT အကြောင်းကိရိယာ ETS မှ တက်ရောက်ရေးရေးအော်လံနှင့် အော်ပြနှင့် ကူညီပေးခြင်းရက်ကောင်းသို့ အတည်ပြုပြီသည်။**

စာရင်းအမျိုးစု (တွဲပါပြီသေးပါ)

- ကျေးဇူးအဝယ်မှစူးစိုဆိုရန် ချက်သည် **လုပ်ရန်** မဟုတ်ပါဆိုရန်။
- ကျေးဇူးအဝယ်မှစူးစိုဆိုမဖိုလိတ်ထဲမှအသက်လွှာရန် ချက်သည် **လုပ်မထားပါ** မဟုတ်ပါဆိုရန်။

မီဒီယို မှတ်ပါ (တစ်ခုရွေးပါ)

- ကျေးဇူးအဝယ်မှကြိုက်လုပ်ရန်” ချက်သည် **လုပ်ရန်** မဟုတ်ပါဆိုရန်။
- ကျေးဇူးအဝယ်မှကြိုက်လုပ်မဖိုလိတ်ထဲမှအသက်လွှာရန် ချက်သည် **လုပ်မထားပါ** မဟုတ်ပါဆိုရန်။

ကျေး/အမိသုံးသပ်သူ လိုက်နှင့် အကျိုးအုမကြကို: \_\_\_\_\_ ရက်: \_\_\_\_\_